

كتاب الدعوة / الإعلان

الى : السادة

LAB34/2026/9

م / تجهيز مستلزمات والاجهزة المختبرية

رقم كتاب الدعوة : (14)

يسر (وزارة الصحة /الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية (كيماديا)) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم لتجهيز (مواد مختبرية (مواد النسيج المرضي)) ,وكما في الجدول ادناه مع ملاحظة ما يأتي:

national code /45	Item /IMMUNOHISTOCHEMICAL TUMOR MARKERS	وحدة القياس /العبوة	مجموع احتياج العراق عام ٢٠٢٧	100%of original price \$ A	75 %of original price \$ B
45-000-031	Mo a Hu CD74	(0.25ml vial) concentrated	13	600	450
45-000-037	Hematoxylin, Mayer's	500 ml	246	50	37.50
45-000-077	Osteonectin	(0.5ml vial) concentrated	17	680	510
45-000-101	Osteopontin	(0.25ml) concentrated	19	730	547.50
45-000-102	Renal cell Carcinoma Antigene	(0.25ml) concentrated	27	700	525
45-000-104	GATA 3	(1 ml) concentrated	43	680	510
45-000-108	PDL1 Clone 22c3	(0.25ml) concentrated	44	900	675
45-000-112	PAX8	(0.25ml) concentrated	42	620	465

١. على مقدمي العطاء المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات اضافية الاتصال (وزارة الصحة /الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية (كيماديا) / قسم الاعلام الدوائي والعلاقات العامة – الطابق الخامس مقر وزارة الصحة البريد الالكتروني dg@kimadia.gov.iq و dg1@kimadia.gov.iq و dg2@kimadia.gov.iq والموقع الالكتروني لكيماديا (www.kimadia.gov.iq) والاطلاع على وثائق المناقصة على العنوان انفا (من ٨:٣٠ لغاية ٢:٣٠ ايام الدوام الرسمي) وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات.
٢. متطلبات التأهيل المطلوبة : (المتطلبات القانونية والفنية والمالية وكما مذكور في وثائق المناقصة)
٣. بإمكان مقدمي العطاءات المهتمين شراء وثائق العطاء بعد تقديم طلب تحريري من قبل المدير المفوض للشركة او من يخوله قانونيا عند او قبل (٢:٣٠ بعد الظهر) ادخل تاريخ الغلق) وبعد دفع قيمة البيع للوثائق (في الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية (kimadia) / القسم المالي /الطابق السادس وبمبلغ مليون دينار للمناقصة التي تبلغ قيمتها مليون دولار او اقل ومبلغ مليونان للمناقصة التي تبلغ قيمتها اكثر من مليون دولار غير قابلة للرد وبالعكس ذلك يتم اهمال العروض .
- أ- أجور الوثائق القياسية للأجهزة والمواد المختبرية [(١٠٠٠٠٠٠) مليون دينار للمناقصات ذات قيمة مليون دولار او اقل و (٢٠٠٠٠٠٠) مليونان دينار للمناقصة التي يزيد كلفتها على مليون دولار وبخلافه فان العروض سوف تهمل.] غير قابلة للرد .
- ب- يعاد ثمن شراء وثائق المناقصات الي المناقصين الحالات التالية :
- ج- عند الغاء المناقصة قبل توقيع العقد ولأسباب مبررة دون تعويض مقدمي العطاءات
- د – حالة الغاء المناقصة وتغيير أسلوب التنفيذ الى الدعوة المباشرة او العطاء الوحيد
- هـ - عند الغاء المناقصات للسنة السابقة والاعلان عنها مجددا وبتسلسل جديد للعام اللاحق .
- و- العروض التي تصل من خلال البريد السريع فان المجهز مطالب بتقديم المبلغ المذكور أعلاه .

ي - على مقدم العطاء الذي سبق له الاشتراك في المناقصة المعاد إعلانها ان يقدم وصل الشراء السابق لها مع وثائق العطاء للمناقصة المعاد إعلانها وفي حالة تعديل أسعار شراء هذه الوثائق فيتحمل مقدم العطاء الفرق بين السعريين في حالة زيادة السعر ويرفق مع عطاءه الوصلين الأول والثاني .

٤ . بإمكان مقدمي العطاء الراغبين في شراء وثائق المناقصة مراجعة جهة التعاقد لغرض شراؤها ورقيا وكما يحق لهم شراؤها (وثائق المناقصة) الكترونيا عبر المنصة الالكترونية الموحدة للإعلانات والمناقصات (IRAQ TENDER PLATFORM) والعائدة لوزارة التخطيط .

٥ . يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاعلان لآخر اعلان في الصحف الوطنية والمنصة الالكترونية الموحدة لإعلانات والمناقصات واجور توثيق وارشفة العقد الكترونيا غير قابلة للرد (عبر الدخول الى المنصة من خلال الموقع (www.itp.iq))

٦ . يتم تسليم العطاءات الى العنوان الاتي (وزارة الصحة / الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية) كيماديا / الطابق السابع / إدارة صندوق العطاءات / باب المعظم / بغداد / العراق هـ: ٤١٥٧٦٦٧ , رقم هاتف النقال: ٠٧٧٠٥٤١٩٠٧٤ , هاتف البدالة : ٨ , ٧ , ٥ , ٤١٥٨٤٠١ بدالة ذات أربعة خطوط) عند او قبل (٢:٣٠ بعد الظهر ٢٠٢٦ / ٨ / ٣٠) . العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات او ممثليهم الراغبين بالحضور في العنوان الاتي (وزارة الصحة / الشركة العامة لتسويق الادوية والمستلزمات الطبية) كيماديا / الطابق السادس / لجنة فتح العطاءات/ باب المعظم / بغداد / العراق هـ: ٤١٥٧٦٦٧ , رقم هاتف النقال: ٠٧٧٠٥٤١٩٠٧٤ , هاتف البدالة : ٨ , ٧ , ٥ , ٤١٥٨٤٠١ بدالة ذات أربعة خطوط) في الزمان والتاريخ (٢٠٢٦ / ٨ / ٣١) في الساعة (٠٩:٠٠) صباحا بتوقيت بغداد.

٧ . على مقدمي العطاء الالتزام بما تتطلبه الوثيقة بكافة اقسامها .

٨ . موعد غلق المناقصة ٢٠٢٦ / ٨ / ٣٠

٩ . جهة التعاقد غير ملزمة بقبول جميع الكميات في حال اذا كان العرض المقدم من المناقص لجميع الكميات .
١٠ . يتم نشر كتاب الإحالة في المنصة الالكترونية الموحدة للإعلانات والمناقصات ويعتبر هذا الموقع مكان للإعلام والتبليغ الرسمي للمناقص الفائز لكافة مقدمي العطاء المشتركين في المناقصة وتسري مدة الاعتراض على قرارات الإحالة من اليوم التالي للنشر على الموقع أعلاه .

١١ . على مقدمي العطاءات تقديم التأمينات الأولية المطلوبة : () مبلغ مقطوع (١٪) واحد بالمائة من الكلفة التخمينية للمناقصة بالدينار العراقي او ما يعادلها بعملة قابلة للتحويل من ضمن قائمة العملات التي صدر البنك المركزي العراقي أسعار صرفها الى الدينار العراقي نافذة لغاية (٢٩ / ١٠ / ٢٠٢٧) .

١٢ . البريد الالكتروني لشعبة التجهيزات المختبرية Email: lab.dept@kimadia.gov.iq

١٣ - يكون تاريخ انعقاد المؤتمر الخاص بالإجابة على استفسارات المشاركين في المناقصة يوم ٢٣ / ٨ / ٢٠٢٦ .

١٤ - على مقدم العطاء تقديم العطاءات بنسختين متطابقتين (اصلي ونسخة طبق الأصل) ويثبت نوع النسخة بشكل واضح على كل مغلف إضافة الى تثبيت رقم وتاريخ المناقصة على كل مغلف .

١٥ - لمقدم العطاء تحديد مبلغه بشكل نسبة مئوية من الكلفة التخمينية ويعتمد في ذلك جدول الكميات المعد من قبل جهة التعاقد وحسب النسبة المحددة وينطبق ذلك على الكلفة التخمينية المعلنة

١٦ - كيماديا غير ملزمة بقبول اوطأ العطاءات .

١٧ - يلتزم مقدمو العطاءات بمعايير التأهيل والمفاضلة المنصوص عليها في وثيقة المناقصة

[الصيدلاني احمد سامي عبد الستار]

[المدير العام ورئيس مجلس الادارة]

هـ: ٤١٥٧٦٦٧ رقم هاتف النقال: ٠٧٧٠٥٤١٩٠٧٤ , هاتف البدالة: ٨ , ٧ , ٥ , ٤١٥٨٤٠١ بدالة ذات أربعة خطوط

الموقع على الانترنت www.Kimadia.gov.iq

dg1@kimadia.gov.iq _ dg2@kimadia.gov.iq _ dg@kimadia.gov.iq

Announcement (General Tender)

To Messieurs

Subject/ Supplying appliances & lab. equipment (LAB 34 /2026 / 9)

IFB Number: (14)

The [Ministry of Health/ The State Company for Marketing Drugs & Medical Appliances (KIMADIA)] is pleased to invite experienced & qualified Bidders to present their offers for supplying:

[**insert items name...** according BELOW table], noticing the following:

national code /45	Item /IMMUNOHISTOC HEMICAL TUMOR MARKERS	وحدة القياس / العبوة	مجموع احتياج العراق عام ٢٠٢٧	100%of original price \$ A	75 %of original price \$ B
45-000-031	Mo a Hu CD74	(0.25ml vial) concentrated	13	600	450
45-000-037	Hematoxylin, Mayer's	500 ml	246	50	37.50
45-000-077	Osteonectin	(0.5ml vial) concentrated	17	680	510
45-000-101	Osteopontin	(0.25ml) concentrated	19	730	547.50
45-000-102	Renal cell Carcinoma Antigene	(0.25ml) concentrated	27	700	525
45-000-104	GATA 3	(1 ml) concentrated	43	680	510
45-000-108	PDL1 Clone 22c3	(0.25ml) concentrated	44	900	675
45-000-112	PAX8	(0.25ml) concentrated	42	620	465

1. Eligible bidders who are wish to get additional details , they can contact with (Ministry of Health/ The State Company for Marketing Drugs & Medical Appliances (KIMADIA)/ Dep. Of DGMI & General relations/ Fifth floor - center of MOH, Email: dg@kimadia.gov.iq, dg1@kimadia.gov.iq, dg2@kimadia.gov.iq, www.kimadia.gov.iq, viewing the tender documents on a/m webs from 8:30 to 2:30 (during official work days).
2. Qualifications requirements including: (legal , technical & financial requirements as they are stated in sectorial standard bidding documents).

3. The interested bidders may purchase the bid documents after submitting a written application by the authorized manager or who represents him officially **on or before (2:30 pm/ insert closing date)** after settle the amount of tender (in Kimadia/ financial dep./ sixth floor at amount 1,000,000 IQD/ one million Iraqi Dinar) for tender value one million USD or less & (2,000,000 IQD/ two million Iraqi Dinar) for tender value more than one million USD non-refundable, otherwise offers will be neglected.
- a- A. Fees for standard documents for laboratory devices and materials [(1000000) million dinars for tenders with a value of one million dollars or less and (2000000) two million dinars for tenders costing more than one million dollars, otherwise the bids will be neglected.] Not Refundable.
- b- Bidding documents purchasing fees will be returned to the bidders because of the following:
- c- If the bid is canceled before signing the contract for justifiable reasons without compensating the bidders.
- d- If the bid will be canceled & changing the execution method to direct invitation or monopolistic.
- e- When cancelling tenders for the previous year & to be re-announced in new number for the next year.
- f- Offers which are delivered by DHL, the bidder is required to pay the a/m amount.
- g- The bidder that participated in the re-announced tender, has the right to submit the former purchase voucher in re-announced (tender) with its documents, if the purchasing prices were amended, the bidder will pay the differences in prices if the prices are increased & should attach the first & second vouchers with his offer.
4. Bidders whom have the will to buy tender documents, visiting the contracting party in order to purchase the soft version of documents besides they may purchase them electronically through (unified IRAQ TENDER PLATFORM for announcements & tenders) related to Ministry of Planning.
5. The successful bidder is responsible to pay the costs of publishing and announcement for the last announcement in national newspapers & the unified electronic platform for announcements & tenders, as well as costs of documenting & archiving the contract electronically. These costs are non-refundable & can be paid by accessing the platform through the website: www.itp.iq.
6. Bids shall be delivered to the following address :[Ministry of Health/ The State Company for Marketing Drugs & Medical Appliances (KIMADIA)/ **7th** floor/ import dep. for medical & service equipment (offers box management) receiving & opening offers committee/ Bab Al-Mua'adham- Baghdad, Iraq TEL: 4157667,Mobil no. 07705419074, Operator no.4158401,5,7,8/ four lines operator] at 2:30 pm/ **closing date 30 / 8 /2026**), delayed offers will be rejected & the offers will be opened in presence the Bidders or their representatives at

MOH/ Kimadia/ 6th floor/ committee of receiving & opening offers/ Bab AlMu'adham/ Baghdad/ Iraq/ Tel: 4157667, Mobil no. 07705419074, Operator no.4158401,5,7,8/ four lines operator (31 / 8 / 2026).

7. Bidders should adhere to the tender requirements in all its sections.

8. Tender closing date: 30 / 8 / 2026

9. Kimadia is not obliged to accept whole QTY if the bidder offer includes all QTY.

10. Awarding letter will be published in (unified electronic platform/ announcements & tenders), this site is for notification purposes for the winning Bidder as well as for all bidders that are participating in tender, the interception period to awarding decision begins from the next day of publication on the a/m website.

11. Bidders should present initial bid bond at amount (1%) from appraisal cost of the bid in Iraqi Dinar or what is equal to, in convertible currency stated in currency list issued by the Iraqi Central Bank (which stated exchange prices in Iraqi Dinar valid until 29 / 10 /2027).

12. Lab. section Email is: lab.dept@kimadia.gov.iq

13. Date of holding the conference to answer the questions of the bidders will be on (23 / 8 /2026).

14. Bidder should submit two identical copies of offers (one is original & other true copy) type of copy should be stated clearly on each envelope as well as tender no. & date on each envelope.

15. The bidder should state the offer amount in (percentage%) from the appraisal cost depending on (QTY table) that prepared by Kimadia according the specified percentage, such procedure is applied on announced appraisal cost.

16. Kimadia is not obliged to accept lower prices of offers.

17. Bidders adhere to the qualification & selection criteria in tender.

[Signature]

Pharmacist: Ahmed Sami AbdulSattar

Title: Director General- Chairman of Management Board